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JMO Yönetim Kumlu, çok sayıda meslektaşimızın çalıştığı ban kamy kurumlarının
öst düzey yöneticileriyle i l r ütz\ görüşmeler yaptı» Aynca bazı İşyerlerinde» daha ön-
ce belirlenmiş bir plan dahilinde işyeri toplantıları gerçekleştirdi, Aşağıda bu görüş-
me ve toplantılarla İlgili ayrıntıları bulacaksınız,

taşlarımızın yoğun olarak çalıştığı
kurum yöneticilerinin ziyaret edil-
mesi kararı kapsamında, 23,12,98
tarihinde Eti Holding Genel Müdürü
Sn. M. Ziya GÖZLER'le bir görüş-
mede bulundu. Görüşmeye JMO
adına Ayhan KÖSEBALABAN, Ay~
din ÇELEBİ ve Mutlu GÜRLER katıl-
di.

Ülkemiz Madenciliğinin yaşadığı
sorunlara değinilen görüşmede» Sn,
Ziya GÖZLER ÖZELLİKLE ETİ Hol-
ding bünyesinde karşılaşılan ilginç
sorunları dile getirdi. Elliye yakın
meslektaşımızın görev yaptığı ve
madencilik sektörünün önde gelen
kuruluşlarından ETİ Holdingin, ma-
denlerin işletilme aşamasında Je-
oloji Mühendisliğinin yen ve önemi-
ni gösterdiğini, somut örneklerle,
dile getirdi.

Yaklaşık iki saat süren ziyaret-
ten dolayı memnuniyetini belirten
Gözler, toplumsal yaklaşımlarımız
farklı olsa da, mesleğimizin ve mes-
lektaşlarımızın çıkarlarında ortakla-
şabileceğimiz bir platform olarak
JMO'nın yapacağı bilimsel ve teknik
etkinliklere, her türlü desteği verme-
ye hazır olduğunu vurguladı.

JMO Yönetim Kurulu Üyeleri,
Aydın ÇELEBİ, Mutlu GÜRLER, Fa-
ruk OCAKOĞLU ve Rıza SOYPAK,
5,11,1998 tarihinde Çankaya Bele-
diye Başkanı Doğan TAŞDELEN'i
ziyaret etti.

Görüşmede İmar Yasasfndaki
yetersizlik ve boşluklar nedeniyle

MTA Genel Müdürü Halis DO-
ĞAN'ın daveti üzerine 03,02,1999
tarihinde yapılan görüşmeye oda-
mızı temsilen Ayhan KÖSEBALA-
BAN, Aydın ÇELEBİ ve Mutlu GÜR-
LER katılmıştır. Daha sonra MTA
Genel Müdür Yardımcısı Ali Kemal
IŞIKER'i ziyaret eden JMO yönetici-
leri MTA ve mesleğimizle ilgili görüş
ve önerilerini dile getirmişlerdir.

Genelde jeoloji mesleğinin ve
madenciliğin içinde bulunduğu so-
runlara değinen DOĞAN, özelde
MTA Genel Müdürlüğü ve meslek-
taşlarımızın sorunlarının çözümüne
yönelik düşüncelerini aktarmıştır.
Özellikle özlük haklarıyla ilgili prob-
lemlerin (özel hizmet tazminatı, ma-
den yeri tazminatı, konaklama gi-
derleri vb.) aşılması için somut iyi-
leştirmeler yapmayı planladıklarını
belirten DOĞAN, bu iyileştirmelerin
özellikle projelerde yer alan çalışan-
lar için geçerli olacağını vurgulamış-
tır. Diğer yandan lokal, konukevi ve
dinlenme kamplarında yaşanan ak-
saklıkların giderilmesi ve MTA çalı-
şanlarının buralardan hakkaniyet öl-
çülerinde yararlanması için gereken
düzenlemelerin yapılacağını dile ge-
tirmiştir.

Çalışanlarla yönetim arasındaki
ilişkide temel kriterlerinin üretim ve
üretim sürecindeki karşılıklı diyalog
olduğunu belirten DOĞAN, bu an-
lamda farklı görüşlerdeki insanların
kurumun amacı doğrultusunda ça-
lıştıkları, ürettikleri bir iklim oluştur-
ma çabasında olacaklarını dile ge-
tirmiştir. Proje ve iş üretiminde ya-
şanan sorunların giderilmesi için
üyelerle doğrudan ilişki kuran mes-

lek odalarına önemli görevler düştü-
ğünün altını çizmiştir.

Bilimsel ve teknik etkinliklerin
daha kapsayıcı ve etkili olması
Meslek Odaları ve Üniversitelerle sı-
kı bir işbirliği içerisinde olacaklarını
belirten DOĞAN, bu anlamda Oda-
mızın da desteğini beklediğini ifade
etmiştir.

JMO yöneticileri, MTA Genel
Müdürlüğü'ne mebleğin çilesini
çekmiş» sorunlarını bilen ve kuru-
mun içinden gelen bir yerbilimcinin
gelmiş olmasından mesleğimiz adı-
na duyulan memnuniyeti dile getir-
mişlerdir. Yakın geçmişte bir bakı-
ma MTA'daki bu geleneğin bozul-
muş olmasından kaynaklanan ve
JMO'ya da yansıyan kimi sorunların
aşılması için Jeoloji Mühendisleri
Odası'nın diyalogtan ve bilimsel-
teknik etkinliklerde işbirliğinden ya-
na olacağını belirtmişlerdir,

JMO Başkanı Ayhan KÖ8EBA-
LABAN ve II. Başkan Aydın ÇELEBİ
03,02.1999 tarihinde E.İ.E.İ. Genel
Müdürü Osman İLHAN'ı ziyaret et-
mişlerdir. Jeoloji ve Sondaj Dairesi
Başkanı Orhan YAĞCI'nın da katıl-
dığı görüşmede, 52. Türkiye Jeoloji
Kurultayı'na katkı talebimizi olumlu
karşılayan İLHAN, olanaklar dahilin-
de her türlü desteği vermeye hazır
olduklarını belirtmiştir.
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sağlıklı kentleşme kültürünün yer-
leşmediği, gelişmiş ülkelerde imar
planlarından önce jeolojik etütlerin
yasal zorunluluk olduğu belirtilerek,
ülkemizde bu uygulamanın çok sı-
nırlı sayıdaki yerel yönetimlerce ger-
çekleştirildiği hatırlatıldı.

Bu noktadan hareketle JMO ile
Çankaya Belediyesi arasında imza-
lanmak üzere hazırlanan protokal
taslağı Sn, Taşdelen'e sunuldu.
Öneriyi oldukça sıcak karşılayan
Taşdelen, Ankara Büyükşehir Bele-
diyesi Başkanlığına aday olduğunu
hatırlatarak, protokolü Büyükşehir
olarak da değerlendirebileceklerini
belirtti.

Taşdelen, Kurultay, panel ve
benzeri etkinliklerimiz için Beledi-
ye'ye ait salonları istenildiği an
Odamıza tahsis edebileceklerini İfa-
de etti. JMO'nun ilgili konularda
kendileri ve İmar Dairesi Başkanlığı
yöneticileriyle diyalog kurmasına
her zaman açık olduklarını vurgula-
dı ve duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirdi.

12 Kasım 1998 tarihinde DSİ
Genel Müdürlüğü Merkez Kütüpha-
nesi'nde yapılan işyerii toplantısın-
da 3Ö'a yakın (28) meslektaşımız
katıldı. Katılıma gösterilen ilginin
tartışmalara da yansıması, etkili ve
oldukça yararlı bir bilgileşim-iletişim
ortamının doğmasına sebep oldu.

Yönetim Kurulu'muzu temsilen
Ayhan KÖSEBALABAN, Aydın ÇE-
LEBİ, Mutlu GÜRLER, Rıza SOY-
PAK ve Cumhur GAZİOĞLU'nun
katıydıkları toplantıda, odamızın ge-
nel koşulları ve nasıl bir oda devral-
dığımız konularında genel bilgilen-
dirmelerin ardından, çalışma anlayı-
şımızın ve yöntemlerimizin ne ola-
cağı ana başlıklarla katılımcılara ak-
tarıldı.

Bu yıl 52ncisi düzenlenecek
olan Türkiye Jeoloji Kurultayı Dü-
zenleme Kurulu'nun yoğunluklu ola-
rak üniversitelerde görev yapan
akademisyenlerden oluşmasının,
kamuda çalışan meslektaşlarımızın
dışlandığı gibi bir izlenim doğurdu-
ğu yönünde yoğunlaştırılmak iste-
nen eleştiriler, yine kamu içinden
katılan meslektaşlarımızca "ciddi bir
meslek örgütünün asli işlevlerinin
ne olacağı" üzerine görüş ve öneri-
ler eksenine oturtuldu.

Bazı katılımcılar, özellikle DSİ'de
çalışan meslektaşlarrmızın yakıcı
sorun olarak yaşadıkları, Yer Altı
Suları Kanunu'ndaki boşluklardan
doğan olumsuzlukların» odamızca
oluşturulacak, Bilimsel Teknik Kurul
yapılanmasına bağlı uzmanlık ko-
misyonlarınca ele alınması gerekti-
ğine dikkat çektiler.

Meslek örgütümüzün çarpık
kentleşme, nükleer santraller, ma-
dencilik ve enerji politikaları gibi, ül-
kemizin siyasi ve ekonomik yapısal
sorunları üzerine emekten yana ta-
vır koymak sorumluluğunun önemi-
ne değinen bazı meslektaşlarımız»
böylesi toplantıların sorumlulukların
ortaklaştırılması ve yaygınlaştırılma-
sı açısından gerekliliği konusunda
odamızla paralel düşündüklerini be-
lirttiler.

Böylesi kurum söyleşilerinin da-
ha sık ve planlı periyodlar dahilende
sürdürülmesi gerekliliği, hemen tüm
katılımcıların ortak paydası olarak
belirlendi. Zira birçok tartışmanın
iletişim kopukluğundan kaynaklan-
dığı da toplantı sonrasında genel
kabul gören bir diğer ortaklaşma
noktasıydı,

ve Sondaj Dairesi Başkanlıklarında
ayrı ayrı üye toplantıları yapıldı.

2 Aralık 1998 Çarşamba günü
gerçekleştirilen toplantılara odamızı
temsilen, Yönetim Kurulu adına Ay-
dın ÇELEBİ, Mutlu GÜRLER ve Rıza
SOYPAK katıldılar.

Üyelerimizce gösterilen ilgi ve
yaratılan samimi hava sayesinde ol-
dukça canlı geçen söyleşilerde, Yö-
netim Kurulu temsilcilerimizin özet-
lediği, önümüzdeki döneme ilişkin
hedeflerimiz ve yapısal sorunlara
ilişkin çözüm önerilerimiz oldukça
ilgi gördü.

Özellikle katılım sorununun aşıl-
ması konusunda, kollektif üretim ve
ortaklaşma olgularının tüm üyeleri-
mizce içselleştirilmesinin önemine
değinen Yönetim Kurulu üyelerimiz,
değişmenin ve değiştirebilmenin
böylesi bir hat üzerinden oluşturula-
cak dayanışma dinamiği ile olası ol-
duğunu hatırlattılar.

İmar Dairesi İşyeri Temsilcisi
Kuddusi Karakuş'un özenli çabaları
ve karşılıklı iletişimi, katılıma olduğu
gibi görüşmelere de yansıdı. Üyele-
rimizin yasal boşluklardan başlayıp,
kurum içi ve odamızın mekan soru-
nuna dek uzanan görüş ve önerileri
oldukça aydınlatıcı bir etkileşim or-
tamının oluşumuna yol açtı. Bölge-
lerde çalışan jeoloji mühendisi mes-
lektaşlarımızın yaşadıkları sorunla-
rın kurumun yapılanma semasında-
ki eksikliklerden kaynaklandığına
değinen bazı üyelerimiz» jeoloji şu-
belerinin kurulması ile bu sorunun
giderilebileceğine değindiler.

Müjgan YILMAZ'ın İçme Suları
Daire Başkanlığı, Özer Hasan BAL-
SEVEN'in de Kanal Dairesi Başkan-
lığı işyeri temsilciliklerine seçildikleri
işyeri toplantıları yapılıcak çok şey
olduğu gerçeğini bir kez daha orta-
ya koydu.
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DSİ Genel
Müdürlüğü'nde İşyeri

Toplantısı Yapıldı

İller Bankası Genel
Müdrlüğün'de

Toplantısı Yapıldı
İller Bankası Genel Müdürlü-

ğü'nde elverişli ortak bir mekanın
bulunmaması nedeniyle, İmar Da-
iresi, İçme Suları Dairesi ile Makina




